

## 关于KOF-K（好福客）

KOF-K Kosher犹太洁食认证（中国官方联络处：上海柯佛实业有限公司）是世界上首屈一指的犹太洁食认证机构之一，每年在食品生产领域认证了数以千计的产品；对配料/添加剂、香精香料、化工、制药行业进行认证，也为零售商、餐馆等其他Kosher犹太洁食产品和服务的供应商进行认证。

50年多来，KOF-K一直致力于遵照最高犹太洁食法律标准来维持犹太洁食食品的公正。我们感到非常自豪的是我们已经处在瞬息万变的商业食品技术领域的最前沿，同时又始终牢记我们对犹太洁食法规的神圣义务。

KOF-K商标全球认可，这是一个不容争议的称号。只有那些符合犹太洁食法规最高标准的产品才被允许使用KOF-K标志。在当今复杂的世界，技术改变只在一夜之间，KOF-K全球化的Rabbi(拉比)管理员和Rabbi代表(审核员)网络可以密切检查、监督所有食品生产信息。

### 请注意

KOF-K Kosher犹太洁食认证（中国官方联络处：上海柯佛实业有限公司）对收到的所有信息维持最高级别的保密性。



## About the KOF-K

KOF-K Kosher Supervision is one of the premier kosher certifying agencies in the world, certifying thousands of products each year in the areas of food production; ingredients, flavors, fragrances, chemicals, pharmaceuticals, as well as vendors, restaurants, and other suppliers of kosher products and services.

For 50 years, KOF-K has been dedicated to maintaining the integrity of the kosher status of foods in accordance with the highest standards of kosher law. We take great pride in being at the forefront of the rapidly changing field of commercial food technology, always remembering our sacred obligation to kosher law.

The KOF K trademark, recognized world wide, is a designation that must be earned. Only those products meeting the highest standards of kosher law are permitted to display the KOF-K symbol. In today's complex world, where technology changes literally overnight, KOF-K's international network of Rabbinic Administrators and representatives closely supervise, monitor all food production information.

### Please note

**KOF-K Kosher Supervision maintains the strictest confidentiality of all information it receives.**

**\*申请表务必请用英文如实和完整地填写，任何隐瞒行为都将可能导致认证失败。\***

1 / 1

THE PREMIER KOSHER CERTIFICATION WORLD-WIDE.

犹太认证全球首选

www.KOF-K.org